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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2012. november 12-én megtartott rendkívüli Képviselő-testületi testületi ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Koblász Sándor polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, 
a Képviselő-testület 6 tagja az ülésen jelen van. A jegyzőkönyv hitelesítésére Bercse Dezső 
képviselőt javasolja. Ismerteti a tervezett napirendi pontokat és kéri a napirend jóváhagyását. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatait.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

172/2012. (XI. 12.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Bercse Dezső 
képviselőt megválasztja jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

173/2011. (XI. 12.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a napirendi 
pontok tárgyalását. 
 
 Felelős: polgármester 
 Határidő: azonnal 
 

1. Közös hivatal létrehozásával kapcsolatos feladatok megtárgyalása 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy kiküldésre került a holnapi vácrátóti közös testületi 
ülésre készült előterjesztés. Javasolja, hogy a Testület beszélje meg, hogy a holnapi napon milyen 
álláspontot képvisel a közös testületi ülésen.  
 
Dézsi Ferenc képviselő véleménye szerint is meg kell beszélni egy közös álláspontot, ami 
tárgyalási alap lehet holnap. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy Ő azt tartja fontosnak, hogy a székhely hivatal 
községünkben legyen. A lakosságszám alapján mi többen vagyunk, véleménye szerint ez talán 
feljogosít bennünket arra, hogy ez tárgyalási alap legyen.  
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy feltűnt neki 7/6 megosztású köztisztviselői létszám a 
megállapodás tervezetben.  
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dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy ez csak egy elképzelés, mert most jelenleg 7-en dolgoznak a 
vácrátóti hivatalban és itt is legalább 6 emberre lenne szükség a megfelelő működéshez. Ami biztos 
a kiszámított képlet alapján, hogy összesen maximum 13 embert finanszíroz az állam a jövő évtől. 
 
Dézsi Ferenc képviselő aggályait fejezi ki azzal kapcsolatban, hogy a székhely település 
polgármestere dönt az aljegyző személyéről is. Kérdezi, hogy ez a megállapodás egy kötelező 
formaleírás-e?  
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy eltérő megállapodás lehetséges a törvény szövegéhez képest, 
amit ebben az esetben a megállapodásban rögzíteni kell. Elmondja, hogy nem központi sablon a a 
megállapodás szövege, hanem a vácrátóti jegyző asszonnyal közösen készítettek el.   
 
Dézsi Ferenc képviselő aggálya az, hogy a székhely település polgármestere akkor nevezhet ki 
bárkit jegyzőnek amikor akar, eltérítheti a bérét, bármit megcsinálhat, amit akar, anélkül, hogy erről 
ki kellene kérni a másik polgármester véleményét. Fontosnak tartaná valami megegyezést rögzíteni 
a majdani megállapodásra a jegyző és aljegyző kinevezéséről. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a kinevezések és a bérezés tekintetében minden 
esetben közös álláspontot kell kialakítani a társult önkormányzatok polgármestereinek, így 
elkerülhető a bérkülönbségekből adódó konfliktusok kialakulása. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy van lehetőség a bérek 20 %-os eltérítésére helyi rendelet 
alkotásával. Elmondja, hogy a kiküldött előterjesztésből is kitűnnek, hogy Vácrátóton magasabbak 
a bérek, mint nálunk.  
 
Koblász Sándor javasolja a képviselőknek a jegyző asszony által említett helyi rendelet 
megalkotását. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy azt kell letisztázni, hogy mik azok a kérdések, 
amelyben a két képviselő-testület együttes közös döntése szükséges.  
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint a legfontosabb kérdés először a hivatal székhelyét eldönteni, hogy 
ki legyen a székhely település. A székhely jelöli ki a jegyzőt, illetve annak polgármestere. A jegyző 
javaslata alapján nevezik ki az aljegyzőt.  
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy ragaszkodni kell ahhoz, hogy Váchartyán legyen a 
közös hivatal székhelye, Ő nem fog abba beleszólni, hogy Vácrátóton ki legyen a jegyző vagy az 
aljegyző.  
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy úgy kell megfogalmazni a megállapodást, hogy az 
mindenkinek elfogadható legyen.  
 
Horgász Mariann képviselő kérdezi, hogy Vácrátót elfogadná-e ezt a helyzetet, hogy mi legyünk 
a székhely, hogy mire készüljünk egyáltalán.  
 
Koblász Sándor polgármester véleménye szerint ők is székhely település szeretnének lenni.  
 
Lassú János alpolgármester véleménye szerint alku tárgya minden.  
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy a lakosságszámnak annyi a jelentősége, hogy az alapján lehet 
kiszámolni a hivatalban lévő dolgozók összlétszámát.  
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Dézsi Ferenc képviselő véleménye szerint lehet kompromisszumos megállapodás. Meg lehet 
beszélni, hogy melyik hivatalba hány dolgozó legyen. Ha náluk van egy munkakörre két dolgozó, 
akkor az egyik elláthatja például nálunk a hiányzómunkakört.  
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogyha úgy egyezünk meg, hogy az a plusz fő aki jelenleg 
ott dolgozik átjön ide dolgozni, akkor itt el tudjuk látni a betöltetlen munkakört. Azért lesznek a 
holnapi tárgyalások, hogy minden fontos kérdést meg tudjunk tárgyalni.  
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy múlt héten volt egy jegyzői  konferencián, ahol rákérdetett 
arra, hogy mivel jövőre feladatfinanszírozás lesz, és ha az ellátandó feladatot a közös hivatalban 
megtudnák oldani 12 fővel, akkor a 13-ik főre jutó normatívát is megkapjuk-e, de azt a választ 
kapta, hogy szerintük  nem. Megkérdezte, hogy miért nem, hiszen azt a feladatot ellátjuk, ezen 
tudnánk spórolni. 
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint ki kell használni a 13 álláshely betöltését, hiszen megkapjuk rá a 
normatívát. Úgy gondolja, hogy ott legyenek többen, ahol a székhely hivatal van.  
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő véleménye szerint lehetne a holnapi közös testületi ülésen 
lehetne az a kiindulási alap, hogy Vácrátót község polgármestere keresett meg minket és nem mi 
őket.  
 
dr. Ungi Kitti jegyző rákérdez arra, hogy az óvoda jövőbeli helyzetével kapcsolatban mi az 
önkormányzat vélemény? Lépjünk-e intézmény-fenntartótársulásba a vácrátóti óvodával? 
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint a mostani tárgyalásokat nem kellene ezzel összekeverni. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás nem 
volt felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

174/2012. (XI. 12.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi szempontokat 
tartja fontosnak a 2012. november 13-án megtartandó közös testületi ülésen a közös 
hivatal létrehozásával kapcsolatban: 
 
 Vácrátót község Képviselő-testülete kezdeményezte a közös hivatal létrehozását, 
 Váchartyán lakosságszáma alapján községünk legyen a székhely település, 
 Aljegyző kinevezéséhez a kirendeltség polgármesterének jóváhagyása szükséges, 
  a székhely település hivatalában dolgozzon több köztisztviselő (7 fő), 
 a bérekben legyen közös megállapodás, 
 megegyezés szükséges a megtakarításokról, 
 jelenleg nem szándékozik közös intézményfenntartó társulást létrehozni a vácrátóti 
óvodával. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
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Egyebek 
 

a) Váckisújfalu polgármesterének levele 
 

Koblász Sándor polgármester ismerteti a képviselőkkel Váckisújfalu polgármesterének levelét. 
 

b) Hulladékszállítás 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a kistérségtől érkezett egy hivatalos levél, amelyben 
arról tájékoztatták őt, hogy Vác város Önkormányzata felmondja a hulladékszállítást a Remondis 
Kft.-vel január elsejétől és a Holding keretében létrehoz egy új hulladékgazdálkodó Kft.-t. Ma írt 
egy levelet a kistérség munkaszervezetének, amelyben közölte velük, hogy Váchartyánt esetlegesen 
érdekelné az új hulladékszállítási lehetőség, de kérte kistérségi ülés összehívását, azért, hogy 
pontosabb felvilágosítást kaphasson az önkormányzat a jövőbeli hulladékkezelési-díjakról. 
 

c) Faluház pályázat 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a holnapi napon jön ki a pályázatíró cég 
munkatársa, aki telefonon tájékoztatott minket, hogy az augusztusi ülésen hozott testületi 
határozat nem megfelelő, mert az ott meghatározott rendelet szerinti pályázat nem nyílt meg és 
ezért új testületi határozat szükséges, amelyben a jelenleg érvényes rendeletszám kerül rögzítésre. 

 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás nem 
volt felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

175/2012. (XI. 12.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzata úgy dönt, hogy a 130/2012. (VIII. 16.) számú 
határozatát visszavonja és helyette új határozatot fogad el. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás nem 
volt felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

176/2012. (XI. 12.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
Váchartyán Község Önkormányzata induljon a 103/2012. (X. 1.) VM rendelet alapján 
az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból a vidéki örökség megőrzése 
elnevezésű igénybe vehető támogatás keretében kiírt pályázaton a Művelődési Ház 
melletti épület felújítására nettó 13.000.000.- Ft. összegben. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
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d) Református Egyház megállapodása 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy kiküldésre kerültek azok a megállapodások, 
amelyek aláírását Gergely Barnabás református lelkész kért. Elmondja, hogy ezen megállapodások 
ahhoz kellenek, hogy a vidéki örökség pályázatban több pontot kaphassanak. Elmondja, hogy a 
kiküldött megállapodáshoz képest a mai nap annyi változás történt, hogy a lelkész úr elmondása 
szerint az az önkormányzati ingatlan amelyet szerettek volna zöldterületté alakítani arra a pályázat 
keretében nincsen lehetőség, mert nem áll helyi védelem alatt.  
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy Ő nem tartja jónak egy ilyen együttműködési 
megállapodás aláírását 10 évre. 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő véleménye szerint se írja alá a polgármester a megállapodást. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás nem 
volt felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

177/2012. (XI. 12.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy nem 
hatalmazza fel a polgármestert a református egyházzal való együttműködési 
megállapodás aláírására, de a Művelődési Házat rendelkezésére bocsátja 
rendezvényeire ugyan olyan formában mint eddig. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

e) Gyalogátkelő és buszmegállók 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a munkálatok megkezdésre kerültek, amelyet 
bejelentettünk mind a kormányhivatalnak mind a közútkezelőnek. Várhatóan a jövő hét elején el is 
készül minden. Elmondja, hogy a közútkezelőtől a mai napon levél érkezett, hogy fizessünk általuk 
meghatározott összeget és igényeljünk forgalomkorlátozást, amely összeg a több százezer forintot 
is elérheti, ismeretei a képviselőkkel, hogy felvette a kapcsolatot a Zrt. megyei igazgatójával és 
írásban is ennek az összegnek az elengedését kértük. 
 

f) Játszótér 
 

dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy lakossági megkeresés érkezett, hogy a foci pályánál lévő 
játszótéren lévő játékok nagyon rossz állapotban vannak. A mai napon megnézték a polgármester 
úrral és megállapították, hogy szükséges tavasszal homok a játszótérre, le kell festeni a játékokat, és 
az elkorhadt léceket ki kell cserélni szükséges továbbá új hulladéktároló is. A helyi lakos - aki a 
bejelentést tette – úgy nyilatkozott, hogy amennyiben az önkormányzat megveszi az anyagot ők 
társadalmi munkában elvégzik az apróbb javításokat. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy a mérleghintát ő szedte le, mert a görgőjét meg kell 
csinálni. 
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Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás nem 
volt felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

178/2012. (XI. 12.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
Váchartyán Község Önkormányzata úgy dönt, hogy megvásárolja a játszótér 
karbantartásához szükséges homokot, festéket, lécet és kötelet. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

g) Közvilágítás 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a héten volt a hivatalban Rádler Tamás és 
elmondta, hogy a Halászi köz-be az új lámpatestet felszerelték, amely ár 55.000.-Ft + áfa, a 
gyalogátkelőnél lévő lámpatest áthelyezése megtörtént, de lámpatest fényerőssége nem elégendő, 
ezért oda újat kell venni 60.000.- Ft. + áfa összegért. A héten lakossági levél is érkezett arra 
vonatkozólag, hogy kb. 1,5 évvel ezelőtt ellopták a kisnémedi vasútállomásnál lévő villanyoszlopról 
a lámpatestet. Rádler Tamás elmondása szerint a Fő úton a zebránál lévő nem megfelelő 
lámpatestet fel lehetne oda szerelni, csak egy kicsit magasabbra, nehogy még egyszer el tudják 
lopni. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás nem 
volt felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

179/2012. (XI. 12.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
Váchartyán Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy megrendeli 
Rádler Tamástól a Halászi köz -ben elhelyezett lámpatestet (55.000.- Ft +áfa), a Fő 
úton elhelyezésre kerülő nagyobb lámpatestet (60.000.- Ft + áfa) és elfogadja ennek 
munkadíját, amely 33.000.- Ft + áfa azaz összesen 148.000.- Ft + áfa összegért. 
 
Hozzájárul ahhoz, hogy a fenti összeg keretében a Fő úton a gyalogátkelőnél lévő 
lámpatestet áthelyezze a kisnémedi vasútállomásnál lévő villanyoszlopra. 
 
Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
amennyiben a szakember által megállapított fényerősség ismételten nem elegendő a 
csere költsége már nem az önkormányzatot terheli. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
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g) Idősek napi ünnepség 
 

Simonné Vizler Ágnes képviselő megköszöni a képviselőknek az idősek napi rendezvényen 
nyújtott segítségüket és ismerteti a rendezvény tételes költségvetését. 
 
További napirend, kérdés és hozzászólás nem lévén Koblász Sándor polgármester megköszöni a 
részvételt és  20 óra 30 perckor bezárja az ülést. 
 
 

K.m.f. 
 

 
 
          Koblász Sándor                dr. Ungi Kitti 
            polgármester        jegyző 
 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
      Bercse Dezső 
        képviselő 


